

14. Evt.

- *Georg Aatorp var blevet bedt om, at gemme sit spørgsmål vedr. DSI's bestyrelses planer om honorar til pkt. Evt. Det kunne ikke besvares, da bestyrelsesformanden ikke længere var til stede.*
- *Opfordring til at den endelige dagsorden for årsmødet (inkl. alle bilag) kan blive uddelt til beboere i papirformat, så man får mulighed for at orientere sig. Evt. organisere et hold uddelere, der kan sørge for dette*
- *Opfordring til mere vejledning i at affaldssortere*
- *Kate Kock ønsker noteret, at viden forsvinder ud af beboerrepræsentationen. Tak til de udtrædende beboerrepræsentanter samt suppleanterne, som har bidraget med forskellig og meget brugbar erfaring*